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Protokół nr 12/22  
z posiedzenia Komisji do spraw monitorowania systemu gospodarki odpadami 

komunalnymi w Gminie Mosina Rady Miejskiej w Mosinie,  
które odbyło się w dniu 15 września 2022 r.,  

w Sali Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Mosinie, pl. 20 Października 1  

Posiedzenie Komisji do spraw monitorowania systemu gospodarki odpadami 
komunalnymi w Gminie Mosina otworzył o godz. 17:11 Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Mosinie Dominik Michalak. W obradach udział wzięli członkowie wyżej wymienionej 
komisji doraźnej Rady Miejskiej w Mosinie oraz gości zgodnie z listami obecności, które 
znajdują się w materiałach komisji. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 
Zastępca Kierownika Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław Łucka 
przedstawił zbiorcze zestawienie ilości odpadów zebranych z terenów nieruchomości 
zamieszkałych gminy Mosina oraz koszty systemu gospodarki odpadami komunalnymi za 
okres styczeń-sierpień 2022 r., przekazane pismem BR.0012.1.50.2022 z dnia 12 września 
2022 r., które znajduje się w materiałach komisji. 
W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− potrzeby zmiany metody naliczania opłaty za odbiór odpadów komunalnych, 

− zbyt późnego rozpoczęcia prac nad wysokością nowej stawki za odbiór odpadów 
komunalnych od mieszkańców gminy Mosina i planowanego terminu jej wejścia w życie, 

− unieważnionego przetargu na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych dla całej 
grupy zakupowej, w skład której wchodzi Gmina Mosina oraz wzrostu tych kosztów z tym 
związanych dla Gminy Mosina, 

− negocjacji z Przedsiębiorstwem Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie w sprawie 
wysokości stawki za transport odpadów komunalnych, składników tej stawki, terminu 
wejścia w życie nowej stawki i jej wpływu na koszty funkcjonowania całego systemu 
gospodarki odpadami komunalnymi Gminy Mosina, 

− punktu przeładunkowego odpadów komunalnych w Luboniu. 
Udział w niej wzięli: radna Elżbieta Jarecka, radny Mieczysław Rożek, radny Dominik 
Michalak i radny Roman Kolankiewicz. 
Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa i Leśnictwa Radosław Łucka, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst 
oraz Prezes Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie i Prezes Przedsiębiorstwa Usług 
Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie Monika Kujawska. 
Prowadzący obrady Dominik Michalak przedstawił pismo BR.0012.1.50.2022 Burmistrza 
Gminy Mosina z 13 września 2022 r. w sprawie punktu przeładunkowego odpadów 
komunalnych, które znajduje się w materiałach komisji, a następnie odpowiedź z 12 września 
2022 r. na swoje zapytanie z dnia 9 sierpnia 2022 r. dotyczące tego samego tematu, która 
znajduje się w materiałach komisji. 
W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− analizy ekonomiczno-finansowej lokalizacji punktu przeładunkowego odpadów 
komunalnych, 
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− porównania korzyści dla Gminy Mosina wynikających z korzystania przez nią z punktu 
przeładunkowego odpadów komunalnych zlokalizowanego w Luboniu i w Mosinie 
oraz uwarunkowań z tym związanych, 

− możliwego terminu wizytacji punktu przeładunkowego odpadów komunalnych w Dobrej 
Nadziei, 

− porównania punktu przeładunkowego odpadów komunalnych w Dobrej Nadziei 
z punktem przeładunkowego odpadów komunalnych, jaki ma powstać w Luboniu. 

Udział w niej wzięli: radny Dominik Michalak, radny Roman Kolankiewicz, radny Mieczysław 
Rożek i radna Elżbieta Jarecka. 
Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam 
Ejchorst, Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław Łucka, 
oraz Prezes Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie i Prezes Przedsiębiorstwa Usług 
Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie Monika Kujawska. 
Przewodniczący obrad Dominik Michalak przedstawił pismo BR.0012.1.50.2022 Burmistrza 
Gminy Mosina z 15 września 2022 r. przekazujące informacje w zakresie zakupu przez 
Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie nowych środków transportowych 
związanych z gospodarką odpadami komunalnymi, które znajduje się w materiałach komisji. 
Prezes Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie i Prezes Przedsiębiorstwa Usług 
Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie Monika Kujawska przedstawiła swoją ocenę wpływu 
zakupu nowych śmieciarek na wysokość opłaty za odbiór odpadów komunalnych dla 
mieszkańców gminy Mosina. 
W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− najbliższych Mosinie punktów tankowania CLG, 

− możliwości powstania stacji tankowania CLG na terenie PSZOK w Mosinie, 

− porozumienia Gminy Mosina z Miastem Luboń w sprawie punktu przeładunkowego 
odpadów komunalnych w Luboniu. 

Udział w niej wzięli: radny Dominik Michalak, radna Elżbieta Jarecka i radny Mieczysław 
Rożek. 
Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam 
Ejchorst, Prezes Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie i Prezes Przedsiębiorstwa 
Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie Monika Kujawska oraz Kierownik Referatu Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław Łucka. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 19:23. 

protokołował przewodniczył 

(-) Piotr Sokołowski (-) Dominik Michalak 


